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在《妇女的屈从地位》中，作者对女权问题的深切关怀表现得淋漓尽致。作者确认规范
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两性之间的社会关系的原则——一个性别法定地从属于另一性别——其本身是错误的,而
且现在成了人类进步的主要障碍之一。作者认为这个原则应代之以完全平等的原则,不
承认一方享有权力或特权,也不承认另一方无资格。

In seeking to explain his opinions on a timeless subject;the relations between the
sexes;John Stuart Mill admits that he has undertaken an arduous task. For "there are so
many causes tending to make the feelings connected with this subject the most
intense and most deeply-rooted of all those which gather round and protect old
institutions and customs, that we need not wonder to find them as yet less
undermined and loosened than any of the rest by the progress of the great modern
spiritual and social transition."

作者介绍: 

约翰·斯图亚特·密尔，英国哲学家、经济学家、著名的自由主义法学家。主要著作有
《逻辑方法》、《论自由》、《代议制政府》（1862）等。其中《代议制政府》是西
方第一部论述代议制的专著，是其政治思想特别是国家理论的一部重要著作。

John Stuart Mill was a British philosopher , an economist and a famous liberal jurist .
The Representative Government is the first part of the West , it is a monograph of the
representative system , and is an important work of his political thought , especially the
state theory .
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评论

很启发思考，让我从女性的命运思考到所有但个人的命运。只要有权利存在的情况，无
论是头衔，还是金钱，就不会有人人平等的情况出现。
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